
SEJA PREDSEDSTVA OK ZKS

Spoštovati zakonitost na vseh ravneh
Posebno točko dnevnega reda Je predsedstvo občln-
ake organlzaclje ZKS na seji 22. januarja namenllo
razpravl o Izrabl prostora na območju naše občlne.
Prostor Je stlno dragocen /n zato nam ne more bltl
vseeno, kako gospodarlmo z njlm.

Predsedstvo je podprlo sta-
lišče občinskega izvršnega
sveta, ki se zavzema za do-
sledno spoštovanje zakonito-
sti na vseh ravneh in ostro na-
stopilo proti pritiskom, mani-
puliranju z raznimi orgaili in
organizacijami, uporabi pol-
resnic in podtikaryem.

Razprava je opozorila vse
delavce, zlasti člane ZK, ki
imajo odgovorne zadolžitve
na zahtevnih delovnih me-
stih, da v skladu s predpisi in
splošnimi družbenimi intere-
si še bolj učinkovito razrešu-
jejo zadeve, za katere so pri-
stojni. Zlasti morajo dosledno
uresničevati vse zakonske in
druge dogovoijene obvezno-
sti, prizadevati si morajo kar
najbolj okrepiti družbeno dis-
ciplino in zagotoviti spoštova-
rye ustavnosti in zakonitosti.

Okrepiti moramo vse oblike
odgovornosti: moralnopoli-
tično in tudi kazensko. Druž-
bena vprašanja se marsikdaj
urejajo na togi, administrativ-
ni način. Še vedno imamo
prenizko stopiy'o samouprav-
ne in politične morale. Vloga
organiziranih socialističnih
sil je v preventivnem smislu
premajhna in ne vpliva dovojj
na krepitev zavesti glede

vrednosti družbene lastnine.
V razpravi so poudarili, da

gre za določene deformacije v
upravnih postopkih, ki uteg-
nejo pripeljati do nastanka
družbenopolitičnih proble-
mov. Pri tem ne gre toliko za
konkretne primere, tudi ne za
tistega na Titovi 25 (v poslop-
ju tako imenovanega Kozol-
ca), ampak gre za celotno pro-
blematiko izrabe prostora na
območju naše občine. Iz raz-
prave povzemamo, da se mo-
ra zveza komunistov vključiti
v obravnavo in spodbuditi
vse tiste sile, ki šo dolžne ure-
diti zadeve na kar najbojj
ustrezen način. Zveza komu-
nistov mora že na začetku
zavzeti odločno stališče in
onemogočiti vsako vrsto ma-

nipulacij, do katerih očitno
prihaja pri takšnih zadevah.
Izvršni svet mora rešiti zade-
vo kar najbolj ustrezno in v
skladu s pravnimi predpisi.

Kaže da nastajajo na tem
področju družbenopolitični
problemi pa ne toliko zaradi
tega ali onega prostora, pač pa
zaradi deformacij pri postop-
kih. Možnosti so, da pride do
zlorab in da ne moremo učin-
kovito ukrepati tam, kjer so
prizadeti splošni družbeni in-
teresi. Vsi organi v občini so
dolžni vztrajati na izpoli\jeva-
ryu predpisov in v interesu
občine je, dosledno razčišče-
vaiye vseh spornih zadev.
Ustvariti moramo ozračje, da
bodo upravni organi kvaliter-
no uresničevali vse svoje
funkcije.

Na seji predsedstva so pred-
lagali naj bi o zadevi čim prej
razpravljali tudi v okviru ob-
činske konference socialistič-
nezveze. N. I.


